
Zápisnica zo zasadnutia  

Združenia rodičov a priateľov ZUŠ v Bernolákove,  

ktoré sa konalo dňa 14.05.2018 

 

Program plenárnej schôdze: 

1. Návrh a voľba člena do Rady školy ZUŠ za rodičov 

2. Diskusia 

 

Plenárnu schôdzu otvorila predsedníčka ZRPŠ pani Katarína Veinhardtová, privítaním rodičov a pedagógov, 

poďakovala im za účasť a oboznámila ich s programom zasadnutia. 

 

Pani riaditeľka informovala účastníkov plenárnej chôdze o tom, že nakoľko súčasný predseda Rady školy , zvolený za 

rodičov - Ing. Rastislav Požár, bol zvolený obecným zastupiteľstvom za člena Rady ZUŠ za zriaďovateľa, je potrebné 

navrhnúť a zvoliť nového člena do Rady školy ZUŠ za rodičov. Nakoľko na zasadnutí Združenia rodičov a priateľov ZUŠ 

v Bernolákove dňa 06.05.2019 nezišla nadpolovičná väčšina rodičov, bolo potrebné plenárne zasadnutie zopakovať.  

 

Za nového člena do Rady školy ZUŠ bola navrhnutá pani Ing. Martinu Brunel. Voľba novej členky Rady školy ZUŠ 

prebehla podľa návrhu a všetci prítomní jednohlasne súhlasili.  

 

Pani riaditeľka sa spýtala prítomných, či majú nejaké otázky. 

 

Prítomných rodičov zaujímalo, aká je situácia ohľadne priestorov pre ZUŠ. 

Pani riaditeľka vyzvala pani Ing. Martinu Brunel, ktorá je aj poslankyňou obecného zastupiteľstva v Bernolákove,  aby 

informovala prítomných o situácii týkajúcej sa priestorov pre ZUŠ Bernolákovo, ako sa o nej diskutovalo v rámci 

zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Pani Brunel uviedla, že bol schválený zámer zjednotenia Základnej školy v Bernolákove na Komenského ulici. 

V dôsledku toho, by sa mala uvoľniť budova Starej školy, ktorá bola ústne prisľúbená ZUŠ. Nie je však ešte celkom 

jasné, ako dlho bude tento proces trvať. ZUŠ by novú budovu potrebovala o dva roky.   

Stará škola by bola veľmi vhodná aj z hľadiska polohy, ktorá je ľahko dostupná zo Základnej školy aj z družiny. 

 

Už teraz nastanú ťažkosti s koncertmi, ktoré sa budú predbežne konať v Zasadačke v Kultúrnom dome. Tá však celkom 

nezodpovedá potrebám ZUŠ. Je tam problém s počtom miest na sedenie, ktorý je nižší, ako by ZUŠ potrebovala, nie je 

tam tiež možné umiestniť koncertné krídlo, ktoré sa momentálne v rámci koncertov využíva. 

 

Rodičov tiež zaujímalo, či má ZUŠ alternatívne riešenie. Pani riaditeľka uviedla, že iná vhodná budova však 

v Bernolákove k dispozícii nie je. 

 



Pani riaditeľka ďalej informovala prítomných, že zvýšenie poplatkov za nájom zo strany SPoŠ sa premietne aj do výšky 

školného na budúci rok, ktoré sa zvýši o 2 EUR mesačne okrem výtvarného odboru, ktorý úbytkom 2 učební nebude 

poskytovať výučbu na rovnakej úrovni ako doteraz. 

 

Rodičia prejavili záujem podporiť ZUŠ v Bernolákove pri jej snahe o získanie vlastných priestorov, ktoré by zodpovedali 

jej potrebám a prispeli by ku kvalitnej výučbe jej žiakov. Taktiež sa diskutovalo o možnostiach, ako by bolo prípadne 

v budúcnosti možné využiť priestory ZUŠ pre prospech obce. 

 

Na záver pani predsedníčka  poďakovala zúčastneným rodičom a pedagógom a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

 

V Bernolákove, dňa 14.05.2019 

 

Zapísala: Andrea Hudáková 

 


